TŘÍDĚNÍ SUBSTANTIV NA „-IS“
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SUBSTANTIVA NA -IS





A – KMEN





I – KMEN





f





m





žõdis (žõdžio)


brólis (brólio)


peĩlis (peĩlio)


saũsis (saũsio)


(etc.)





Všechna substantiva jsou maskulina;





Nepřízvučná koncovka „-is“ v nom. sg.





širdìs (širdiẽs)


žuvìs (žuviẽs)


naktìs (naktiẽs)


(etc.)





Všechna substantiva jsou feminina;





Přízvučná koncovka „-is“ v nom. sg.








dantìs (danties)


debesìs (debesies)


deguõnis (deguõniẽs)


geluonìs (geluoniẽs)


grobuõnìs (grobuõniẽs)


veliónis (veliónies)


vagìs (vagiẽs)


žvėrìs (žvėriẽs)





Všechna substantiva jsou maskulina;





Je to nepočetná skupina slov;





Od paradigmatu „širdis“ se liší pouze koncovka 


dat. sg. „-iui“











